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	Le 14 juin 2012

	
	
	

	Coram:  Deschamps, Fish and Karakatsanis JJ.
	
	Coram : Les juges Deschamps, Fish et Karakatsanis

	

	
	

	BETWEEN:

Rakel Elbilia

Applicant

- and -

National Automobile, Aerospace, Transportation and General Workers Union of Canada (CAW-Canada), Local 2002 
and Air Canada

Respondents
	
	ENTRE :

Rakel Elbilia

Demanderesse

- et -

Syndicat national de l’automobile, de l’aérospatiale, du transport et des autres travailleurs et travailleuses du Canada (TCA-Canada), Section Locale 2002
et Air Canada

Intimés

	

	
	

	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_]The application for leave to appeal from the judgment of the Federal Court of Appeal, Number A-70-09, 2011 FCA 356, dated December 16, 2011, is dismissed with costs to the respondent National Automobile, Aerospace, Transportation and General Workers Union of Canada (CAW-Canada), Local 2002.
	
	JUGEMENT

La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel fédérale, numéro A-70-09, 2011 CAF 356, daté du 16 décembre 2011, est rejetée avec dépens en faveur de l’intimé Syndicat national de l’automobile, de l’aérospatiale, du transport et des autres travailleurs et travailleuses du Canada (TCA-Canada), Section Locale 2002. 
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